

Dubai | 15-17 April 2013 | ICC's first annual conference on
**INTERNATIONAL ARBITRATION
IN THE MIDDLE EAST
AND NORTH AFRICA (MENA)**

Under the auspices of the ICC International Court of Arbitration

**Save the date:
15-17 April 2013**

- **In English and Arabic**
- **Top class speakers including regional experts**
- **Topical discussions**
- **Excellent opportunity to network**



Taking place in English and Arabic, this first annual conference is a **“must attend”** for arbitration professionals in the MENA region who want to keep up to date on the latest arbitration developments.

Topics will be of particular interest to practicing lawyers, corporate counsel, business professionals and academics coming from or doing business in the MENA region.

Topics will include

- ICC arbitration in the MENA region: any influence of the Arab Spring two years on?
- The changing and challenging perceptions to having the MENA as a seat of arbitration. Assessment of individual states and territories.
- The interplay between civil law and common law in international arbitration: clash or harmony?
- State contracts and international arbitration in the MENA region

Participants will be able to take part in a Mock ICC Court session: Arbitrators' ethics from the ICC Court's standpoint

Sponsorship opportunities

This conference offers you an unrivalled opportunity to build worldwide partnerships. Sponsoring will get you visibility with the major decision makers in global business and/or within the international network.

Luz Rodriguez | Tel +33 (0)1 49 53 28 42 | luz.rodriguez@iccwbo.org

For further information

Charlotte Strandberg
Tel. + 33 (0)1 49 53 29 34
events@iccwbo.org
www.iccevents.org



International Chamber of Commerce
The world business organization

Training and Conferences



دبي | 17-15 ابريل 2013 | المؤتمر السنوي الأول لغرفة التجارة الدولية حول

التحكيم الدولي في الشرق الاوسط و شمال افريقيا

تحت اشراف محكمة التحكيم الدولية التابعة لغرفة التجارة الدولية

سجل الموعد
17-15 ابريل 2013

- بالانكليزية و العربية
- متحدثون من الدرجة الأولى بما في ذلك خبراء إقليميون
- نقاشات موضوعية
- فرصة ممتازة للتواصل



بانعقاده باللغتين الانكليزية و العربية، يمثل هذا المؤتمر السنوي الأول حدثاً "يستلزم الحضور" من قبل المختصين في مجال التحكيم بمنطقة الشرق الاوسط و شمال افريقيا الذين يودون مواكبة أحدث التطورات في مجال التحكيم.

ستكون المواضيع ذات أهمية خاصة بالنسبة للمحامين الممارسين و محامي الشركات ورجال الأعمال والأكاديميين القادمين من منطقة الشرق الأوسط أو الممارسين فيها لأعمال تجارية.

ستتضمن المواضيع

- تحكيم غرفة التجارة الدولية في منطقة الشرق الاوسط و شمال افريقيا : هل من تأثير للربيع العربي بعد مرور عامين ؟
- الرؤى المتغيرة و المحفزة على اختيار دول الشرق الاوسط و شمال افريقيا كمقرات للتحكيم. تقييم الدول و الأقاليم بصفة فردية.
- التفاعل بين القانون المدني والقانون الانكلو-سكسوني في التحكيم الدولي : صراع أم انسجام؟
- العقود الدولية و التحكيم الدولي في منطقة الشرق الاوسط و شمال افريقيا.
- تتاح للمشاركين في المؤتمر فرصة المشاركة في الجلسة الصورية لمحكمة غرفة التجارة الدولية للتحكيم حول أخلاقيات المحكم من منظور محكمة غرفة التجارة الدولية

فرص الرعاية

هذا المؤتمر يوفر لك فرصة لا تضاهى لبناء شراكات في جميع أنحاء العالم. سوف تتمكنك هذه الرعاية من الظهور مع أهم صانعي القرار في مجال الأعمال التجارية العالمية و/ أو ضمن الشبكة الدولية.

Luz Rodriguez | Tel +33 (0)1 49 53 28 42 | luz.rodriguez@iccwbo.org

للمزيد من المعلومات

Charlotte Strandberg
Tel. + 33 (0)1 49 53 29 34
events@iccwbo.org
www.iccevents.org



International Chamber of Commerce
The world business organization

Training and Conferences